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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 23. 4. 2012  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 9 z 9 členů výboru. Při hlasování č. 1 přítomno         
8 členů výboru. 
 
Hosté:  Ing. Patrik Paneš, Ph.D. – vedoucí odd. poradců primátora PRM MHMP, Ing. Mgr. 
Vladan Kubec – vedoucí odd. strategie a analýz ROZ MHMP, Ing. Naděžda Mráčková - 
vedoucí odd. financování městských částí  ROZ MHMP, zástupci sdělovacích prostředků a 
veřejnost 
 
Zahájení:    14.12 hod. 
Ukončení:  14.55 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP doc. Ing. Zdeněk Tůma, CSc. 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. přivítal přítomné a konstatoval, že  FV 
ZHMP je usnášeníschopný. Ověřovatelem zápisu byl stanoven Ing. L. Plachý. 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. přistoupil k prvnímu bodu a vyzval přítomné 
k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. Vzhledem k tomu, že byl tento bod 
bez připomínek, dal hlasovat o schválení zápisu z minulého jednání. 
 
Hlasování č. 1: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. Vývoj vybraných ukazatelů „Zadluženosti“ a „Celkové likvidity“ hl. m. Prahy a 
ostatních statutárních měst v letech 2005 – 2010  
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. uvedl druhý bod. Stručně shrnul základní 
ukazatele a poděkoval, zpracovateli za analýzu. Následně otevřel diskuzi, do které se nikdo 
nepřihlásil, proto bod ukončil bez hlasování. 
 
III. K návrhu na uvolnění rezervy pro městské části hlavního města Prahy vytvořené v 
kap. 1016 rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2012 (tisk R-6479) 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., na úvod omluvil doc. MUDr. B. Svobodu, 
CSc. – primátora hl. m. Prahy, který se nemohl účastnit zasedání FV ZHMP. V úvodním 
slovu shrnul základní teze projednávaného materiálu. Tedy prioritní rozdělení rezervy 
především do škol a školských zařízení. Jako důležitý bod zdůraznil fakt, že rezerva je podle 
tohoto materiálu rozdělována naposledy a od roku 2013 není plánována. 
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Po svém úvodním slově otevřel diskuzi, do které se přihlásili postupně A. Vlásenková, 
JUDr. P. Hulinský, Ph.D., Ing. J. Pařízek, Ing. M. Štěpán a předseda FV ZHMP doc. 
Ing. Z. Tůma, CSc. 
Zpočátku byla vyjadřována nutnost, aby materiál prošel všemi kluby koaličních politických 
stran. Byla vyjadřována stanoviska pro i proti, a to jak politická, tak faktická. Byl také 
prezentován historický vývoj rezervy určené pro MČ HMP. Byla vyjadřována stanoviska 
k jednotlivým bodům předloženého tisku. Diskutována byla i návaznost po ukončení 
rozdělování rezervy pro MČ HMP.  
Z diskuze vzešla potřeba, aby se FV ZHMP sešel ještě před zasedáním ZHMP a to dne 26. 4. 
2012, kde by tento bod projednal a zaujal k němu stanovisko. 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. proto přistoupil bez hlasování k projednání 
dalšího bodu. 
 
IV. K návrhu na vypořádání finančních vztahů mezi hl. m. Prahou a MČ Praha 8 v 
souvislosti se záměrem privatizace části bytového fondu (tisk R-5335) 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., úvodem seznámil přítomné s obsahem 
projednávaného materiálu, který byl již schválen Radou hl. m. Prahy. Zdůraznil důležité 
pasáže tisku a otevřel diskuzi. 
Do diskuze se přihlásili Ing. L. Plachý, JUDr. P. Hulinský, Ing. Mgr. V. Kubec. V diskuzi 
byly upřesňovány a vysvětlovány částky a objemy prostředků uvedené v materiálu. Byly také 
vyjadřovány názory na postup navrhovaný v předloženém tisku. Po ukončení diskuze dal 
předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. hlasovat o usnesení: 
 
1. FV ZHMP bere na vědomí návrh na vypořádání finančních vztahů mezi hl. m. Prahou 

a MČ Praha 8 v souvislosti se záměrem privatizace části bytového fondu.  

 
 Hlasování č. 2: 7 pro, 2 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
V. Různé - plnění daňových příjmů a výnosů v roce 2012 - grafy jednotlivých daní dle 
obce a kraje za I. čtvrtletí 2012 v porovnání s výnosy daní v r. 2010 a 2011 
 
Předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc., uvedl bod a otevřel diskuzi. 
Do diskuze se přihlásili Ing. M. Štěpán a JUDr. P. Hulinský. Obsahem byl návrh na 
přesunutí začátku FV ZHMP na 14.30. Prozatím ponecháno beze změny. Protože se nikdo 
další nepřihlásil do diskuze, poděkoval předseda FV ZHMP doc. Ing. Z. Tůma, CSc. všem 
přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 
 
 

doc. Ing. Zdeněk Tůma, CSc.  
předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Ing. L. Plachý 




